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fJsclub 'f Oranjewoudn 1986/198V.

Gedurende dit versla.gjaar was het bestuur a1s volgt samengesteld:
C Post-voorzitteï'rI{.tsijlsma.-secretarisrJ.L.Siebenga-penningmeester,
A. E. de Vries rJ. \í. d-. Bos, R Klinker en ï[. de Vries leden.
ÏIet afgelopen iaa,r had onze vereniging weer d-e gebrui-kelijke activi-teiten zoals de fietstochtrfeestavonden en schaátswedstrijd,en.
Op de jaa.rverga.dering van 4 november in ttTropenfaunatr waren slechts
lJ l-ed-en aanwezigrwat te vreinig ie voor z,orn grote vereniging.
De Hr.J.L.siebenga en de ïir.ïí.de vrÍes namen opnieuvr zitting in het
hestuur.Er vrerd beslotenrrffanneer de K.N.S.B. over:r,a\ gaan iot boeken-
controleron voor 1 oktober 1987 te bedanken als lid van de K.S,S.B.
Ee:'st zaJ- de vergad,ering van het gevrest Friesla"nd worCen afgevracht.
Ëaaneaast zal het bestuur ztch beraden over het contributie-systeemr
9p Ae jaarvergadering van het gev,rest Friesland werd gesteldrdat Ín
bijzondere gevall-en en hij uj-tzondering controle kan plaats vinden.
bjj de aangesloten verenigingen.
28 NovemberJvrerd het overdekte "Thialftt geopend- wat later zou leiden

tot diverse'wereldrecorcs en een bijna faítfiete baar.
Ook lazen v'ie in de courant dat cafê tfOordrt in het voorjaar gÍirg
sluiten.Hierd"oor zaL de ijsclub nu alleen zijn activiteiten in tfTropen-
fauna.rr moeten organiseren.De feestavond-en vonden plaa.ts op 24januàri
en op 7 februari.Doordat de belangstelling vocr de feestavonden de
laatste iaren verminderderwerd er dit jaar voor 2 fqestavonden gekozen.
De kaart-verkoop vond plaals op 9 januari.Voor de 1' avond waren deze
uitverkochtrmaar voor de 2" avond werd de helft maar verkocht.rn hoj- ?rac-in van het nleuwe jaa.r vroor het een beetje met wat natte
sneeu!'tr.14a-ar op 9 januari begon het in êê{<eer streng te vriezen,
zodat de baan na 2 nachten al open gesteÏd kon worden"Iíet vroorts nachts circa 15 graden en overdag 10 graden.Iïelae-s vsas de bi-nnen-
baa.n bedorven door sneeuvrijs.Gelukkig kon er goed geschaatst worden
rondom de baan.Op zaterdag 17 januari v,rerd er een rondentocht ge-
organi-seerd voor kinderen van 1eden.ï[j-eraacr deden 58 kj-nderen mee
en ieder die zijn tocht volbracht ontving een medaille*,s Avonds
was er een langebaan-afvalwedstrijd voor dases en heren.fn totaal
vÍaren er 21 deelnemers/stepÊrDoor de geringe aanmelding va.n de
darnesrlverden deze bij de heren op de lijst geplaatst.Dat dit geen pro-
hleem v'lasrbleek wel in de leeftijdsgroep 16't./n 30 jaarrwaar de eerste
prïs werd gewonnen door HÍlda Post.ïn de leeftijdsgroep JO jaar en ouder
werd Jan Bakker eerste en bi,j de jeugd 12 jaar t/ur 16 jaar ging de zege
naar Henk Steunebrink.
Nog net voordat de dooi inviel op 21 januari konden de ttAlbertine

Agnesschool-ïren defrCoehoorn van Scheltingaschoolrf hun schaatsmiddag
houden op de baan.
Ap 29 januari kon de baan opnieuw geopend wordenrruaar het ijs in de

binnenbaan u/as nog niet veel beter, Toch r,verd er besloten om een korte-
baan -vredstrijd te houden voor de kinderen vall leden en voor de leden.
Eij de kinderen ï\raren er 39 deei-nemers en bij de leden maar 12 deelnemers-
Er werd fel gestreden on de medailles en de startdaars.ïfet bijzondere ïvas
wel dat ons bestuurslid A.E. de Vries met de eer ging strijken bij de
senioren.Op ] februari viel de dooi weer in.Velen d.achten dat de wj-nter
wel voorbij zou zijnrmaar zoals U weet: rrMaart roert zfin sta.artrl
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De Hr. A.E.deVries en ï{r. J.v/d Bos stellen ztch herkiesbaa,r voor
een bestuursfunctie.
Tevens vierd besloten oa de algemene ledenvergadering te houclen
op 2 november in ffTropenfau.nart.
Àan Ce ha"nd van het voorgaande bljjkt dat het een normaal- verenigings-
ia-ar" is geweest met de vraag: rr\4..'anneer wordt er begin gemaakt mót Oe
Rijksweg.
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